

Zeitschrift: Eclogae Geologicae Helvetiae
Herausgeber: Schweizerische Geologische Gesellschaft
Band: 90 (1997)
Heft: 2

Werbung

Nutzungsbedingungen

Die ETH-Bibliothek ist die Anbieterin der digitalisierten Zeitschriften. Sie besitzt keine Urheberrechte an den Zeitschriften und ist nicht verantwortlich für deren Inhalte. Die Rechte liegen in der Regel bei den Herausgebern beziehungsweise den externen Rechteinhabern. [Siehe Rechtliche Hinweise.](#)

Conditions d'utilisation

L'ETH Library est le fournisseur des revues numérisées. Elle ne détient aucun droit d'auteur sur les revues et n'est pas responsable de leur contenu. En règle générale, les droits sont détenus par les éditeurs ou les détenteurs de droits externes. [Voir Informations légales.](#)

Terms of use

The ETH Library is the provider of the digitised journals. It does not own any copyrights to the journals and is not responsible for their content. The rights usually lie with the publishers or the external rights holders. [See Legal notice.](#)

Download PDF: 14.03.2025

ETH-Bibliothek Zürich, E-Periodica, <https://www.e-periodica.ch>

New Publications on Earth Sciences in Switzerland

1 Swiss National Hydrological and Geological Survey

Geological Atlas of Switzerland 1 : 25,000:

- Nr. 96 *Moutier*. Par U. Pfirter, M. Antenen, W. Heckendorn, R. M. Burkhalter, B. Gürlér & D. Krebs †, 1996
Notice explicative en préparation 40.–
- Nr. 98 *Fribourg*. Par C. Python, 1996
Notice explicative en préparation 40.–
- Nr. 99 *Romont*. Par M. Weidmann, A. Briel & H. Inglin, 1995
Avec notice explicative, 1996 40.–

Geological Reports of the National Hydrological and Geological Survey

- Nr. 20 *D. Bollinger & F. Noverraz*: Vereinheitlichung der Aufnahme von Naturgefahren in der Schweiz, Pilotstudie Karte der Bodenbewegungsgefahren 1 : 25,000, Blatt 1247 Adelboden, 1996 35.–
- Nr. 21 *J. Dollinger*: Geologie und Hydrogeologie der Unteren Süsswassermolasse im SBB-Grauholztunnel bei Bern, 1997 40.–

Single Publication

- Postcard: Geological Sketchmap of Switzerland
10 colour-prints 12.–

2 National Research Program 20 (NRP 20)

Deep Structure of the Swiss Alps – Results of NRP 20. Edited by O.A. Pfiffner, P. Lehner, P. Heitzmann, St. Mueller & A. Steck.
Birkhäuser, Basel, 448 p., 1997 188.–

3 Swiss Geotechnical Commission

Hydrogeological Map of Switzerland 1 : 100,000:

- Nr. 5 *Blatt 33 Toggenburg*. Von Ch. Haering, H. Jäckli †, M. Kobel, R. Kündig, O. Lienert, R. Philipp, P. Starck & L. Wyssling, 1993. Mit Erläuterungen, 1994 45.–

Contributions to the Geology of Switzerland – Geotechnical Series:

- Nr. 90 *M. D. Knill*: The Pb-Zn-As-Tl-Ba-deposit at Lengenbach, Binn Valley, Switzerland. Petrogenesis based on combined geochemical and isotopical (U, Pb, Rb, Sr, S, O, C) investigations. 74 S., 1996 35.–
- Nr. 91 *C. Thalmann*: Beurteilung und Möglichkeiten der Wiederverwertung von Ausbruchmaterial aus dem maschinellen Tunnelvortrieb zu Betonzuschlagstoffen. 150 S., 1997 40.–

Monograph:

Die mineralischen Rohstoffe der Schweiz.
– Hrsg. Schweizerische Geotechnische Kommission. 500 S., mit zahlreichen farbigen Abbildungen, 1997 150.–

4 Swiss Geophysical Commission

Contributions to the Geology of Switzerland – Geophysics

- Nr. 31 *E. Klingelé, M. Cocard, M. Holliday & H.-G. Kahle*: The airborne gravimetric survey of Switzerland. 104 p., 1996 45.–

Prices are indicated in Swiss Francs. For further information or the general publications catalogue, please contact

Swiss National Hydrological and Geological Survey
CH-3003 Bern, Switzerland Fax +41 31 324 76 81